



**FABLEWOOD**  
PLAYFUL DESIGN



**Velkommen i FableWood-familien!** Vi sætter stor pris på din støtte og håber at du bliver glad for dit sæt FableWood.

**Welcome to the FableWood Family.** We really appreciate your support and hope that FableWood will bring you joy.

**Willkommen in der FableWood-Familie.** Wir freuen uns wirklich sehr, dass Sie uns unterstützen und hoffen, Ihnen mit FableWood Freude bereiten zu können.





**Hvad er FableWood?** Det er dyr af træ. Magneter i træet gør det muligt at adskille og samle dyrene som et tredimensionelt samlesæt. Magien opstår når du kombinerer flere dyr! Sammensæt dem til utallige fantasifulde fabeldyr og andre finurlige kreationer.

**What is FableWood?** It's wooden animals. Magnets allow you to disassemble and reassemble them as a three dimensional puzzle. The magic happens when you combine more animals! This way, you get to reassemble them into countless curious creations.

**Was ist FableWood?** Es sind Tierfiguren aus Holz. Durch eingebaute Magneten können sie wie ein dreidimensionales Puzzle zerlegt und wieder zusammengebaut werden. Magisch wird es dann, wenn Sie die Teile der unterschiedlichen Tiere miteinander kombinieren! Auf diese Weise können Sie sie zu zahllosen fantasievollen Tieren oder anderen spannenden Kreationen zusammenbauen.





The 5 parts  
of the Duck





**Dansk Design.** Vi kan ikke løbe fra, at vi er påvirket af de stolte danske design traditioner. Blandt mange kilder har æstetikken fra Kay Bojesens legende designs inspireret det simple udtryk i træet. Magien ved at skabe sine egne figurer og lade fantasien få frit spil som det kendes fra Lego inspirerede det modulære design, med uendelige muligheder.

**Danish Design.** Living in Denmark, we can't help being influenced by the long proud history of Danish Design. Among many sources the aesthetics of Kay Bojesens playful designs inspired the simple wooden expression. The magic of play and creating your own imaginations of Lego inspired the modular design, with endless possibilities.

**Dänisches Design.** Als Dänen sind wir uns natürlich der langen Tradition des dänischen Designs bewusst. Neben vielen anderen Einflüssen inspirierte besonders Kay Bojesens spielerisches Design die Einfachheit der Holzfiguren. Die magischen Momente bei der Verwirklichung eigener Vorstellungen, wie man es von Lego kennt, inspirierte das modulare Design mit seinen unzähligen Möglichkeiten.

**1-5 træer plantet for solgt dyr.** Træ er en fantastisk, bæredygtig ressource. Men fremstilling kræver energi og belaster dermed miljøet. Derfor er vi indgået i partnerskab med 'Eden Projects', som hyrer lokal arbejdskraft til at genplante skov i utsatte områder. Herved afhjælper de fattigdom og styrker mindre lokalsamfund.

For hvert solgt dyr plantes et-fem træer. Vi og fremtidige generationer takker for dette. Læs mere på [edenprojects.org](http://edenprojects.org).

**1-5 Trees are planted for each sold animal.** Wood is a great renewable resource. But manufacturing requires energy, which take a toll on the environment. That is why we have partnered up with 'Eden Projects'. They focus on environmental restoration by planting trees, and by doing this, they help alleviate poverty and empower local communities. For every animal sold, they plant 1-5 trees. We and future generations thank you for this. You can read more at [edenprojects.org](http://edenprojects.org)

**1-5 Bäume gepflanzt für jedes verkauft Holztier.** Holz ist eine großartige erneuerbare Ressource. Aber seine Weiterverarbeitung verbraucht Energie, wodurch die Umwelt belastet wird. Deshalb sind wir eine Partnerschaft mit "Eden Projects" eingegangen, die für die Aufforstung gefährdeter Landschaften Menschen vor Ort beschäftigen. Dadurch wird dazu beigetragen, die Armut zu lindern und die lokale Bevölkerung zu unterstützen.

Für jedes verkauft Tier werden 1-5 Bäume gepflanzt. Wir und zukünftige Generationen werden ihnen dafür danken. Weitere Informationen finden Sie unter [edenprojects.org](http://edenprojects.org)



*Meet the magnetic Animals*



*Oak-edition*



**Kristian Sidelmann**  
*Design*



**Rasmus Füll Svarrer**  
*Online Sales*



**Lars Friis Nielsen**  
*Sales*

**Vi er holdet** bag FableWood. Vi brænder alle for det legende i Dansk Design. Vi er selvfølgelig også ingeniører, produktudviklere, designere og sælgere, og har desuden rigtig mange hatte på.

**The guys behind** FableWood are us. We're all dedicated to bring out the playfulness in Danish Design. Sure, we are also engineers, product developers, designers, sales representatives, as well as countless others roles in the little FableWood team.

**Wir sind das Team** hinter FableWood. Wir alle sind bestrebt, die Verspieltheit des dänischen Designs hervorzuheben. Klar, wir sind auch Ingenieure, Produktentwickler, Designer, Verkäufer und unzählige andere Rollen im kleinen FableWood-Team.



**1-5 træer plantet for solgt dyr.** Træ er en fantastisk, bæredygtig ressource. Men fremstilling kræver energi og belaster dermed miljøet. Derfor er vi indgået i partnerskab med 'Eden Projects', som hyrer lokal arbejdskraft til at genplante skov i utsatte områder. Herved afhjælper de fattigdom og styrker mindre lokalsamfund.

For hvert solgt dyr plantes et-fem træer. Vi og fremtidige generationer takker for dette. Læs mere på [edenprojects.org](http://edenprojects.org).

**1-5 Trees are planted for each sold animal.** Wood is a great renewable resource. But manufacturing requires energy, which take a toll on the environment. That is why we have partnered up with 'Eden Projects'. They focus on environmental restoration by planting trees, and by doing this, they help alleviate poverty and empower local communities. For every animal sold, they plant 1-5 trees. We and future generations thank you for this. You can read more at [edenprojects.org](http://edenprojects.org)

**1-5 Bäume gepflanzt für jedes verkauft Holztier.** Holz ist eine großartige erneuerbare Ressource. Aber seine Weiterverarbeitung verbraucht Energie, wodurch die Umwelt belastet wird. Deshalb sind wir eine Partnerschaft mit "Eden Projects" eingegangen, die für die Aufforstung gefährdeter Landschaften Menschen vor Ort beschäftigen. Dadurch wird dazu beigetragen, die Armut zu lindern und die lokale Bevölkerung zu unterstützen.

Für jedes verkauft Tier werden 1-5 Bäume gepflanzt. Wir und zukünftige Generationen werden ihnen dafür danken. Weitere Informationen finden Sie unter [edenprojects.org](http://edenprojects.org)



FABLEWOOD

Pick-me-up's



[www.fablewood.net](http://www.fablewood.net)



Pick them up  
anytime you need a  
pick-me-up



# Meet the Pick-me-ups



**The Penguins** Daisy and Freddy



**The Chickens** Henny and Viola



**The Dogs** Molly and Buddy



**The Wolves** Wulf and Luna



**The Bears** Yrsa and Teddy



You can combine them  
with the magnetic  
FableWood animals



Magnet



There are **magnets underneath** the small Pick-me-ups  
so you can be creative



visit our site

Website [www.fablewood.net](http://www.fablewood.net)

Email [contact@fablewood.net](mailto:contact@fablewood.net)

call us if urgent

Phone +45 312 312

write us directly  
↗

